
Indok
- za boljše
obveščanje

Glede na to, da je za »funkoioniranje«
delegatskega sistema potrebno dobro, pra-
vočasno in pravilno obveščanje, so na seji
pregledali tudi dosedanje delo Informativ-
no-dokumentacijskega centra v Ljubljani
in spregovorili o delu v prihodnje. V rela-
tivno kratkem času, odkar deluje Indok
center (sklep o ustanovitvi je mestna kon-
ferenca SZDL sprejela že leta 1972, z de-
lom pa je začel 17. 3. 1975), je le-ta apra-
vičil svoj obstoj. Poleg tega, da se je no-
tranje organiziral in razširil mrežo tistih,
s katerimi mora biti v stalnem stiku, je
izdal 27 številk Indok-biltena, predvsem
pa nenehno izpopolnjeval svoj dokumenta-
cijski fond. Iz delovnega programa za le-
tošnje leto je razvidno, da bodo sodelova-
nje z družbenopolitičnimi orgamizacijami,
krajevnimi skupnostmi, organizacijami
združenega dela in delegatskimi skupšči-
nami še bolj okrepili, izdajali redno te-
densko glasilo, ki bo na enostaven in pre-
prost način obveščalo o aktualnih proble-
mih našega mesta, zbirali gradivo in po-
dobno.

žal delo ne poteka tako gladko, kot na
prvi pogled izgleda. Nekako nerazumljivo
je, da je še vedno precej takih, ki z delom
Indok centra niso seznanjeni — to pa,
jasno, nosi vrsto posledic. Dokončno se bo
treba tudi dogovoriti o samem statusu
centra ter dosedanje nekoordinirane de-
javnosti s področja Indok sistema poeno-
staviti in uskladiti. Ne gre pozabiti, da
smo center ustanovili zato, da se bo vklju-
čil v celotno informativno mrežo v Ljub-
ljani. M. V.


